
Här kommer en kort presentation/ CV av mig.

Jag skaffade min första KLM 2003 och blev då också medlem i Vorstehklubben.

Efter den första lärohunden har det har blivit fyra hundar genom åren. Alla jaktmeriterade, tre
av dem har jag fört till elitklass varav två jaktchampions vid tre års ålder. Tre har blivit
utställningschampions.
2012 startade jag även uppfödning av KLM i liten skala under namnet Münstersystrarnas.
Hittills har det blivit sex kullar och totalt 50 valpar. Har precis haft en kull och har behållit en
valp därifrån.

Inom vorstehklubben blev jag aktiv som provledare ganska snabbt. Eftersom jag är tämligen
bekväm med databaser så engagerade jag mig i Lathundsgruppen under nästan 10 år innan
den lades ner. Sedan 2019 är jag eftersöksdomare vilket är ett väldigt kul uppdrag.

Jag har ett stort intresse för hundavel och är förutom de jaktliga egenskaperna extra mån om
hälsa och mentalitet hos våra raser. Att använda statistik är en viktig del i avelsarbete och
något vi bör vara rädda om och ständigt arbeta vidare med.
.
I min avel har jag alltid valt hundar utanför Sverige vilket gjort att jag fått kontakter i andra
länder. Jag har också prövat mina hundar främst i Finland men också i Tyskland vilket jag
kommer att fortsätta med.

Jag slutade arbeta vid årsskiftet och styr nu min tid själv. Jag har under de sista 15 åren
arbetat med digitalisering inom offentlig sektor och är van att driva projekt, förändringsarbete
och utredningar.

Jag bor mellan Katrineholm och Flen tillsammans med min sambo, hundarna och en katt.
Jag är även suppleant i styrelsen av Jägareförbundets Vingåkerskrets.
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